
1

Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 14 
september 2020 van 20:00 – 21:35 uur digitaal in Teams

Voorzitter : Fons Hopman 
Commissiegriffier : Dimph van der Schuur

Aanwezige commissieleden: Michel Engelsman (Heiloo-2000), Brenda Bruin (VVD), Roman 
van der Lee (D66), Ellen Jorna (CDA), Annemarieke Nierop 
(PvdA), Peter Rood (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal)

Gasten : ph Beens, mevrouw D. van IJzerdoorn (sr. beleidsadviseur), 
                                   ph Opdam, de heer Balkema (vz taskforce)

Afwezig                     : -- 

1. Agendavaststelling 
De agenda wordt conform vastgesteld. 
2. Inspreekrecht
Er zijn vanavond geen insprekers.
3. Mededelingen 
a. voorzitter
Geen mededelingen. 
b. portefeuillehouders
Ph Beens doet kort verslag van de AB vergadering van WNK van vorige week; de cijfers van 2020 
geven een positief beeld, WNK heeft er een nieuwe locatie bij in Obdam, hier is plaats voor 55 
medewerkers.
Vorige week heeft uw raad een raadsinformatiebrief ontvangen over de verlenging van het contract 
met Horizon voor 2 jaar. Alle colleges, op een na, hebben hiermee ingestemd.
c. commissieleden
Heiloo Lokaal en GBH willen gebruik maken van de informatie-uitwisseling.
d. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein
De bijeenkomst op 16 september 2020 is niet doorgegaan, er wordt gezocht naar een nieuwe 
datum.
e. Toezeggingenlijst 
Ph Opdam merkt op dat de stand van zaken bij de toezegging over onderhoud 
buitensportaccommodaties niet juist is. Heiloo Lokaal merkt op dat het er onduidelijk staat. Ph 
Opdam zegt toe dat hij via een memo deze toezegging duidelijk maakt.

TER BESPREKING

04. Terugkoppeling stand van zaken Taskforce
Portefeuillehouder Opdam is bij dit punt uitgenodigd. De voorzitter van de Taskforce, de heer 
Balkema is bij dit punt uitgenodigd.

De voorzitter van de Taskforce zet uitgebreid de stand van zaken uiteen. Er zijn meer dan 40 
verzoeken binnengekomen die gericht zijn op herstel van de samenleving in tijd van Corona. Op 
basis van een zestal criteria is het team aan de slag gegaan. Dinsdag 20 oktober 2020 ligt het 
eerste advies aan het college voor. Uw raad wordt na het collegebesluit geïnformeerd. 
De voorzitter constateert dat het onderwerp voldoende besproken is en dankt de heer Balkema.
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TER ADVISERING

05. Regiovisie aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling 
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. De regiovisie aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling Noord-Holland Noord 2020-2023 

vast te stellen en in plaats te laten treden van de visie aanpak huiselijk geweld en 
kindermishandeling Noord-Holland Noord (vastgesteld op 6 oktober 2014).

Bespreking commissie
PvdA vindt het een prima visie. Er wordt duidelijk ingezet op preventie. Hamerstuk.
CDA vindt de visie prima waarin aandacht is voor directe veiligheid, stabiele veiligheid en herstel. 
De samenwerking tussen alle partijen is mooi. Duidelijke kaders. Hamerstuk.
VVD vindt het een prima visie. Is enigszins verbaasd dat deze visie op tafel lag, lijkt heel veel op 
Veilig Thuis, een herhaling van zetten. Hamerstuk.
Heiloo Lokaal vindt het positief dat de visie er een ligt en dat er veel samengewerkt gaat worden. 
Hamerstuk. 
Heiloo-2000 is blij met de visie en hoopt dat het zal bijdragen tot het terugdringen van de 
problematiek. Hamerstuk. 
GBH vindt dat de visie bestaat uit een opsomming van goede voornemens. Constateert dat er na 
het vaststellen van deze visie geen stukken over dit onderwerp ter vaststelling naar de raad 
komen. De bevoegdheden van de raden staan onder druk. Overweegt een motie hierover. 
D66 is akkoord met de visie. Nadruk is preventie is belangrijk. Hamerstuk.

Toezeggingen ph Beens
Ph zegt toe dat er wordt toegezien op privacy en AVG, dit komt terug in de uitvoering.
De kostenbeheersing komt terug bij het uitvoeringsplan, hoopt dan wat meer specifieke informatie 
hierover te kunnen geven.
Het uitvoeringsplan komt in het eerste kwartaal 2021, hierin wordt concreet handen en voeten 
gegeven aan de visie.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 9 
november als bespreekstuk. GBH overweegt een motie. 
 
TER BESPREKING 

06. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Heiloo Lokaal en GBH willen de situatie rond Horizon nog even aankaarten. Heiloo Lokaal stelt 
een brede Ria voor over onder andere de veiligheid, de reactie van de directie Horizon, de relatie 
met Incluzio Hollands Kroon. 
GBH gaat samen met PvdA vragen stellen aan ph Beens. 
D66 stelt voor dat de ph een uitgebreide memo schrijft waarin alle geuite zorgen worden 
weggenomen en waarin alle vragen die er leven worden beantwoordt. 
De voorzitter concludeert dat ph Beens in een memo in gaat op feitelijke informatie en alle vragen 
die ingediend worden. De commissieleden worden uitgenodigd vragen over dit onderwerp in te 
dienen zodat de ph deze kan meenemen in de memo.
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Van deze vergadering is een geluidsopname gemaakt. 
Dit verslag is terug te kijken via de website https://www.heiloo.nl/raad-en-college/.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college/

